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Van de voorzitter

Beste CDA’ers en belangstellenden, dit is de eerste

CDAttentie van 2015 en er is dit jaar al weer veel ge-

beurd. De wereld is volop in beroering.

Voor 2015 staan al snel verkiezingen (18 maart) op de

agenda en dat belooft weer erg spannend te worden.

Temeer daar de Eerste Kamer zo belangrijk is geworden

nu meerderheden snel kunnen wisselen.

De vraag is, kan dit Kabinet nog verder als het draagvlak

zo goed als verdwenen is, of worden er nieuwe gelegen-

heidsmeerderheden gevormd, die zorgen dat deze rege-

ring haar termijn kan afmaken.

Het ziet er steeds meer naar uit dat er voor het CDA een

belangrijke rol is weggelegd om Nederland door deze

hectische periode heen te loodsen. Van groot belang is

dan ook dat het CDA een goede verkiezingsuitslag maakt,

zodat we weer een betekenisvolle rol kunnen spelen. Niet

zozeer om aan de macht te zijn, maar wel om onze ide -

alen en visie te verwezenlijken. Het behoeft geen betoog

om ieder te vragen je stem uit te brengen. Het gaat om

onze provincie, het waterschap en indirect om de Eerste

Kamer. Die laatste wordt steeds belangrijker vanwege

meerderheden, die in beide kamers steeds meer uit el-

kaar lopen.

Naast de landelijke, is  er ook onze plaatselijke politiek die

aandacht vraagt. Er moeten  keuzes gemaakt worden, die

belangrijk zijn voor de toekomst van Westvoorne. Zo heb-

ben we op onze Algemene Ledenavond een uitgebreide

discussie gevoerd over de toekomst van onze gemeente.

De thema’s waren: zelfstandig blijven, kiezen voor ver-

gaande samenwerking  of, als meest vergaande variant,

een mogelijke samenvoeging in de toekomst van de drie

gemeenten op Voorne. Na een uitgebreide discussie,

waar ieder zijn inbreng in had, kwam als eindconclusie uit

de bus dat CDA-Westvoorne kiest voor niet vrijblijvende

en vergaande samenwerking met als mogelijk einddoel

een gemeente Voorne. Dit is een belangrijke stap voor

onze toekomst, die ook door de fractie in de raad, als po-

litiek orgaan, gezien wordt als een duidelijk signaal.

Rest mij nog al onze CDA-vrienden een goede verkie-

zingsuitslag toe te wensen.

Wilt u reageren of eens contact met ons opnemen ik hoor

graag van u. Mijn emailadres luidt: 

nico@groenetint.eu.

Nico Groenewegen,

voorzitter CDA-Westvoorne
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Stilte voor de storm?

Ogenschijnlijk is het rustig aan het politieke front. De dit

jaar gehouden raadsvergaderingen duren gemiddeld nog

geen 20 minuten. Maar in de commissievergaderingen

passeren steeds meer onderwerpen de revue, waarmee

de coalitie wil scoren. Voor Partij Westvoorne is dat de

‘brede school’; voor de VVD: recreatie en toerisme en

voor D66: duurzaamheid. Voor de burgemeester heeft het

dagelijks bestuur ook nog een onderwerp in de hoge

hoed. Hij mag zich in het kader van een actief veilig-

heidsbeleid storten op een nieuw handhavingsteam.

De aanpak en de gestelde doelen zijn zonder meer am-

bitieus te noemen. Wat de brede school betreft heeft het

zelfs alle schijn van een prestige object. Als het aan het

college ligt, zullen de deuren van alle bestaande basis-

scholen in Westvoorne bij aanvang van het schooljaar

2018/2019 gesloten zijn en bieden zowel in Rockanje als

in Oostvoorne een nieuw onderkomen onder meer on-

derdak aan het openbaar en christelijk basisonderwijs.  

Laat ik nogmaals duidelijk stellen dat CDA-Westvoorne

het ‘brede school concept’ absoluut niet afwijst. Wel heb-

ben wij ons steeds kritisch uitgelaten wat betreft de kapi-

taalvernietiging, die optreedt bij het naar voren halen van

de vervangende nieuwbouw. Zoals bekend wordt veron-

dersteld zijn alle scholen in Westvoorne in 2008 nog eens

grondig onder handen genomen, waarmee ze zonder

meer tot na 2020 mee zouden kunnen. Aan die operatie

hing een prijskaartje van meer dan acht miljoen euro. De

kosten van de vervangende nieuwbouw worden voors-

hands geraamd op een slordige 17 miljoen euro. Door op

de locaties van de bestaande scholen woningbouw te be-

vorderen, wil het college deze kosten zoveel mogelijk te-

rugverdienen. Als potentiële locatie voor vervangende

nieuwbouw in Oostvoorne heeft het college die van de
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huidige Mil den burgschool voor ogen. Wat Oostvoorne be-

treft zou onze voorkeur eerder uitgaan naar de Driehoek.

Een locatie die meer ruimte biedt, beter bereikbaar is en

voor bewegingsonderwijs dichter bij de Meander is gele-

gen. Voor Rockanje gaat de voorkeur van het college uit

naar het gebied waar nu nog obs de Zonnebloem, de

Muziekschool en de cbs Baron de Vos van Steenwijk

school zijn gelegen. Aan de Dwarsweg zal dan obs de

Hoeksteen, de bibliotheek en de Merel als potentiële lo-

catie voor woningbouw moeten dienen. In onze optiek we-

derom een kapitaalvernietiging van jewelste. Bovendien

is, bij eventuele woningbouw in plan Drenkeling, de

Dwarsweg een te prefereren locatie, terwijl bouwen op de

locatie die de voorkeur heeft van het college de Dorpskerk

geheel achter een façade van hoogbouw verloren lijkt te

gaan.

Wat ons frappeert, is dat samenvoeging van openbaar en

protestants christelijk onderwijs probleemloos lijkt te wor-

den geaccepteerd. Kennelijk gaat voor VCO ‘de Kring’

economie voor identiteit. Wat ons eveneens verbaast is

dat het college al wel over stenen praat, maar nog geen

notie heeft wat er zoal in ‘de brede scholen’ gehuisvest

gaat worden. In het kader van een doorgaande leerlijn

zou je verwachten dat in elk geval ook de 0-4 jarigen hier

onderdak zullen vinden, evenals de voor- en naschoolse

opvang. Duidelijkheid daarover ontbreekt evenwel. Ook

het gemak waarover het college spreekt over het slopen

van ‘de Merel’ verontrust ons. Wat komt hier voor terug?

Is dit een sportzaal, zodat het gehele culturele leven van

Rockanje naar Oostvoorne moet worden verplaatst? Om

het exploitatieverlies van de 3 M’s terug te dringen wel

een zeer doorzichtig plan. U zult begrijpen dat wij wat de-

ze ontwikkelingen betreft de vinger aan de pols zullen

houden. Vernieuwing is goed, mits het goed overwogen

gebeurt, maar zeker niet tegen elke prijs!

Recreatie en toerisme

Ook voor de werkgelegenheid is dit een belangrijke pijler.

Initiatieven om de aantrekkelijkheid van ons badstrand te

vergroten zonder het karakter van een familiebadplaats

geweld aan te doen, mag rekenen op onze steun.

Inmiddels heeft de gemeente het beheer van de bad-

stranden overgenomen van het recreatieschap. De kos-

ten, die met het upgraden van het badstrand (o.a. nieuwe

toilet- en douche-units, aangepaste bebording, aanleg van

wifi en een weerstation) en het onderhoud daarvan ge-

paard gaan, wil het college bekostigen uit de opbrengst

van parkeergelden. Tot voor kort hief ook het recreatie-

schap van 1 april tot 1 oktober bij het Eerste en Tweede

Slag parkeergeld, maar dan uitsluitend op echte strand-

dagen. Nu gaan de gedachten uit om dit tijdens het sei-

zoen op alle dagen te doen, maar dan wel op zodanige

wijze dat het per saldo voor de strandganger niet duurder

wordt. Daarvoor moet wel de bestaande infrastructuur

worden aangepast. De slagbomen verdwijnen, de par-

keerterreinen worden vergroot en er worden vier nieuwe

parkeerautomaten geplaatst. Besluitvorming over de par-

keerheffing (tijden, tarieven, etc.) zal deze maand plaats-

vinden, maar nu al is duidelijk dat door de Raad hier niet

eensluidend over wordt gedacht. CDA-Westvoorne stelt

zich op het standpunt dat de burgers van Westvoorne niet

de rekening gepresenteerd mogen krijgen. Op de randen

van de dag moet het mogelijk zijn gratis te parkeren, per

saldo mogen de kosten niet hoger worden dan voorheen

en het seizoen mag niet worden opgerekt.

Duurzaamheid

Een veelomvattend terrein dat veel verder gaat dan ener-

giebesparing. Met verve is een aanzet voor een duur-

zaamheidsparagraaf gepresenteerd, maar die is onder

druk van de politiek teruggenomen. Vervolgens heeft de

raadsfractie van D66 het initiatief genomen om in sa-

menspraak met de andere fracties handvatten aan het

college te geven in welke richting moet worden gedacht.

Het wachten is nu op de bijgestelde plannen. De steun

van CDA-Westvoorne hiervoor zal vooral afhankelijk zijn

van de vraag in hoeverre de initiatieven daadwerkelijk bij-

dragen aan een circulaire economie. In het verlengde van

het rentmeesterschap moeten wij ons realiseren dat een

dreigende grondstoffenschaarste steeds meer realiteit

wordt. Om ook de generaties na ons over voldoende

grondstoffen te laten beschikken, zal er een andere weg

ingeslagen moeten worden.

Nieuw handhavingsteam

Voor een actief veiligheidsbeleid wil het college, naast een

aanpassing van de organisatiestructuur, de bestaande for-

matie aan bijzondere opsporingsambtenaren (boa’s) uit-

breiden van twee naar drie. Die extra capaciteit zal even-

eens worden ingezet voor het handhaven rond het be-

taald parkeren bij het badstrand. Nu wil het geval dat de

twee al aanwezige boa’s tevens deel uitmaken van de vrij-

willige politie. Een vrij unieke combinatie in ons land.

Daarmee hebben zij weliswaar meer bevoegdheden,

maar het hebben van ‘twee petten’ betekent ook dat de

korpsleiding bepaalt waar inzet plaatsvindt. Kortom: wij

betalen, maar kunnen niet altijd bepalen waar prioriteiten

moeten worden gelegd. Ook het feit dat deze boa’s fre-

quent op het politiebureau de afhandeling van hun admi-

nistratieve taken moeten verrichten, ondermijnt de effec-

tiviteit van hun inzet. Voor de extra aan te stellen boa is

dit niet het geval, daar de politie het vrijwilligersbeleid in-

middels heeft aangepast. Aanstelling betekent ook dat de-

ze ambtenaar in een ander pak moet worden gehesen.

CDA-Westvoorne heeft dan ook bepleit om ook de reeds

aanwezige boa’s te ontkoppelen van de politie. Een ge-

dachte, die eveneens de steun kreeg van de beide loka-

le partijen. De portefeuillehouder had de knopen snel ge-

teld en besloot het oorspronkelijke voorstel terug te ne-

men. Deze maand staat er een aangepast voorstel op de

agenda, dat tegemoetkomt aan de geopperde bezwaren.

Ebco Vriend

fractievoorzitter

Tijden veranderen snel

Waar tot voor korte tijd geleden alleen nog maar werd ge-

sproken over vergrijzing, krimp en een vastzittende wo-

ningmarkt, is sinds kort Westvoorne geen anticipeerge-

meente meer en is de krimp doorgeschoven tot na 2020.

Er zijn weer meer kinderen op komst dan voorspeld en de

woningverkopen stijgen. Al met al  lijken er mogelijkheden

te komen voor passende woningbouw zoals ‘wonen met

zorg’, ‘wonen in het groen’ en starterswoningen.
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Zo kwam ook de tweede fase van de Ruy weer aan de or-

de. Het college kwam met een plan om deze tweede fa-

se af te ronden met het bouwen van 51 grotendeels star-

terswoningen, maar kreeg dit plan niet door de raad heen

geloodst.

Het merendeel van de bezwaren richtte zich op mogelij-

ke leegstand, omdat een groot gedeelte van fase één nog

niet verkocht is. Ook duurzaamheid, één van de speer-

punten, is vanwege kostenbesparingen maar minimaal

meegenomen. De wethouder is nu in overleg met bouw-

bedrijf Wavo of het mogelijk is om het project duurzamer

aan te bieden. Dit zal wel gevolgen hebben voor de prijs

en dus de verkoopbaarheid van de woningen. Mocht on-

verhoopt dit project niet afgerond kunnen worden, dan zal

3,3 miljoen euro moeten worden afgeboekt  voor ge-

maakte kosten en afwaardering van de grond. We zijn dus

benieuwd naar het nieuwe voorstel.

Het plan voor één multifunctioneel centrum in Tinte lijkt de

goede kant op te gaan. Een goed bezochte inwoners-

avond in De Man leverde bijna uitsluitend positieve reac-

ties op. De plannen, het te koop aanbieden van de

Odiaan voor twee of meer appartementen, het ombouwen

van Tintestein met aangebouwde gymzaal tot een multi-

functioneel centrum kon op instemming van het meren-

deel van de  ruim honderd bezoekers rekenen. Voor de

op deze avond gestarte actie ‘draag een steentje bij’ zeg-

den de aanwezigen bezoekers spontaan al 250 x 5 euro

toe. Nu nog goedkeuring door de Raad in de aankomen-

de maanden en het project kan van start.

Ook voor Rockanje staat er, zij het kleinschalig, weer eni-

ge woningbouw op het programma. Het project De

Duindoorn zal plaats kunnen bieden aan 7 jongeren. We

hopen dit plan van de grond te kunnen krijgen, ondanks

enkele nog op te lossen problemen. 

Piet Beukelman,

fractieassistent

CDAttentie: van papier naar digitaal

Digitale post heeft de toekomst. Steeds meer poststukken

worden digitaal. De voordelen zijn dan ook legio: rele-

vante informatie bereikt u eerder en voor de afzender le-

vert dit een substantiële kostenbesparing op. En ‘last but

not least’ wordt hiermee ook het milieu nog eens een

dienst bewezen. 

Nu zo ongeveer iedereen op de digitale snelweg zit, is

CDA-Westvoorne voornemens om u CDAttentie in het

vervolg als een digitale nieuwsbrief aan te bieden. Per uit-

gave besparen wij hiermee al snel zo’n € 100,00. 

Wat moet u doen om CDAttentie ook in de toekomst te

kunnen blijven lezen:

- geef onder vermelding van uw naam en adres ook uw

email-adres door aan het secretariaat. Dat kan vanzelf-

sprekend digitaal aan: vofvanMarion@hetnet.nl ter at-

tentie van Lenie van Marion. Per post kan natuurlijk ook.

Het adres luidt: Noorddijk 2/A, 3235 NP Rockanje.

Doet u dit wel vóór 2 april a.s. zodat u de eerstvolgende

digitale editie niet zult missen.

Indien u niet met een computer kunt omgaan, betekent dit

natuurlijk niet dat u van CDAttentie verstoken blijft. In dat

geval blijven wij u een papieren uitgave toesturen. Wel

stellen wij het op prijs indien u ons dat eveneens vóór 2

april a.s. meldt door een briefje te sturen aan het secre-

tariaat: Noorddijk 2/A, 3235 NP Rockanje.

Secretariaat CDA-Westvoorne,

Lenie van Marion

De struisvogel politiek en de poppenkast

We wonen in een prachtig democratisch land met een lan-

delijke-provinciale-lokale politieke cyclus in de vorm van

regeerperioden. In ons land kennen we qua weer vier

seizoenen en daar passen wij ons keurig op aan en het

beïnvloedt op de een of andere wijze ons humeur. Dat

geldt gedeeltelijk ook voor de politiek. Daar passen wij

ons ook op aan, maar het beïnvloedt op een of andere

wij ze ons humeur totaal niet. We gedragen ons bij

verkiezingen absoluut niet anders. Sterker nog: we gaan

ons als struisvogels gedragen.

We gaan keurig naar de stemhokjes. Deze keer zelfs voor

dubbele verkiezingen. Vorig jaar was dat in twee rondes

voor de lokale en de Europese politiek. En wij passen ons

nu zonder kritische vragen weer aan door te gaan stem-

men op totaal onbekende figuren of partijen met een to-

taal onbekend programma. Zijn deze bestuurslagen nodig

en nuttig? Wat doet een persoon voor ons? Een package-

deal-verkiezing en waarschijnlijk zonder nadenken volgen

we ons instinct door een hokje te kleuren. Een echte pop-

penkast omdat we feitelijk geen achtergrondkennis heb -

ben en net doen alsof we goed bezig zijn.

Wederom mengen de landelijke bobo’s van de partijen

zich weer in de strijd omdat ze vrezen dat HUN func-

tioneren getoetst gaat worden. Journalisten vragen aan

een partijleider of hij zijn conclusies trekt  als zijn partij

weer gaat verliezen. 

Zo’n vraag alleen al geeft aan dat het inderdaad een pop-

penkast gaat worden voor een bestuurslaag die kunst-

matig in stand wordt gehouden. 

Bij een poppenkast horen touwtjes...   niemand vraagt

zich af wie de touwtjes feitelijk in handen heeft. Zijn dat

dan toch de landelijke bobo’s? Als dat zo is, kunnen de

vetlagen verwijderd worden en kunnen we ons belas -

tinggeld beter en efficiënter inzetten! Dan hoeven we nog

maar een keer naar de stembus te gaan en kunnen we de

verkapte landelijke invloed op zijn merites beoordelen.

Theo Fransman,

fractieassistent

18 maart: Verkiezingen Provinciale Staten
en Waterschap Hollandse Delta

Op pagina 4 stellen 

kandidaten zich voor.
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Lokale kennis en inzet moet 
zwaarder wegen in provinciale besluitvorming

Het CDA vindt korte lijntjes en een regionale binding met

Statenleden belangrijk. De afgelopen acht jaar heeft Marco

Heemskerk deze rol namens het CDA voor de Zuid-Hollandse

eilanden vervuld. Hij heeft zich onder andere ingezet voor het op-

lossen van knelpunten en onveilig situaties op provinciale wegen,

de bereikbaarheid van Voorne-Putten als geheel en die van de

medische voorzieningen in het bijzonder. Voor de komende ver-

kiezingen heeft het CDA in de persoon van Paul Rijken opnieuw

een kandidaat hoog op de lijst die zelf op de Zuid-Hollandse ei-

landen woont, namelijk op plek 4 van lijst 4. 

Lokale kennis en inzet moeten volgens Rijken een grotere rol

spelen in de provinciale besluitvorming. De provincie heeft vol-

gens hem een belangrijke taak om samenwerking te organise-

ren en bruggen te bouwen in situaties waarin belangen van ver-

schillende overheden botsen. Denk bijvoorbeeld de onderlinge

strijd van gemeenten en regio’s bij de verdeling van woningbouw,

bedrijventerreinen, detailhandel en kantoren. Of tegenstellingen

tussen lokale/regionale en landelijke belangen, zoals bij de in-

passing van rijkswegen of opgaven voor duurzame energie

(windmolens!), natuur en recreatie. 

In de afgelopen periode is de provincie daar niet altijd in geslaagd.

Te vaak werd een opgave vanuit het rijk of de provincie bij ge-

meenten op tafel gelegd en trok de provincie zich terug in af-

wachting van lokale of regionale besluitvorming (windmolens, ge-

biedstafels A4). In andere gevallen waren bestuurlijke afspraken

of standpunten op basis van de professionele adviezen te ver uit-

gehard om de lokale kennis en inzet nog serieus mee te kunnen

wegen. Gevolg: een reeks vastgelopen gebiedsprocessen met

lokale bestuurders en bewoners die zich bij de neus genomen

voelen. 

Dit moet veel beter. De provincie moet zich in deze situaties er-

van verzekeren, dat alle partijen voldoende en tijdig aan bod ko-

men, dat alle argumenten en belangen op tafel komen te liggen

én meegewogen worden in de besluitvorming. Niet vanuit de il-

lusie dat door een goede dialoog alle partijen het met elkaar eens

worden. Maar wel vanuit de zorgplicht dat een ieder gehoord

wordt en kan begrijpen hoe de besluiten tot stand komen. Rijken

vindt dat het CDA zich hiermee kan en moet onderscheiden: “Wij

doen geen appél op de Christelijke Bestuurlijke Afspraken of de

Christelijke Professionele Adviezen, maar op de Christen

Democratie. Hij vertaalt dit in de praktijk graag naar een Appél op

een eerlijke Constructieve Dialoog.  

Paul Rijken (35) heeft landschapsplano-

logie gestudeerd aan de (landbouw)uni-

versiteit van Wageningen en heeft ge-

werkt bij Rijkswaterstaat, gemeente

Binnenmaas, Commissie Hoeksche

Waard, provincie Zuid-Holland en werkt

nu al 7 jaar bij de gemeente Albrands -

waard als programmamanager (op-

drachtgever namens college van b&w). Rijken heeft een duide-

lijk visie op ruimtelijke ordening, economie en maatschappij vol-

gens echt CDA gedachtengoed.  Juist omdat de inhoudelijke ken-

nis voldoende aanwezig is, lukt het hem om boven ‘de materie’

uit te kijken en de energie te richten op de gesprekken met de be-

trokkenen in het gebied, waar een besluit over genomen moet

worden. 

Waterschapsverkiezingen 
Waterschap Hollandse Delta 

Op 18 maart worden de waterschapsverkiezingen gehouden.

Ook het CDA doet daaraan mee met Leo van Gelder als lijst-

trekker voor  het Waterschap Hollandse Delta.

Ik ben 61 jaar oud, geboren in Pernis,

getrouwd,  heb een tweeling  van 16 jaar

en ik ben woonachtig in Baren drecht.

Na een aantal jaren werkzaam te zijn

geweest in de offshoretechniek ben ik

nu docent bij de opleiding Civiele Tech -

niek van de Hogeschool Rotterdam.

Naast mijn werk ben ik al geruime tijd

bestuurslid binnen de waterschapswereld. Zo was ik algemeen

bestuurslid bij het Hoogheem raadschap van Schieland en heem-

raad bij het Water schap IJsselmonde. Momenteel ben ik voor-

zitter van de CDA-fractie van het waterschap Hollandse Delta. Ik

vind het belangrijk dat ik op deze manier actuele waterschaps-

vraagstukken kan inbrengen binnen het onderwijs. Behalve wa-

terschapsbestuurder ben ik ook een aantal jaren gemeente-

raadslid geweest bij de gemeente Baren drecht. Zodoende ben

ik ook goed op de hoogte van de watervraagstukken en de wa-

teropgaven van de inliggende gemeenten van het waterschap.

Deze ervaring wil ik ook weer in gaan zetten bij de komende be-

stuursperiode.

Een periode die ook voor Voorne-Putten en de gemeente

Westvoorne belangrijk zal zijn. Er zijn tal van natuurlijke ontwik-

kelingen die het waterbeheer voor de komende jaren gaan be-

palen. Door klimaatsontwikkeling zal de zeespiegel stijgen en de

intensiteit van de regenbuien toenemen. Verder zijn er ontwik-

kelingen in de Hollandse en de Zeeuwse Delta die er toe zullen

leiden dat er kritisch naar de huidige inrichting zal moeten wor-

den gekeken. De verwachte stijging van de zeespiegel (in 2050

van meer dan 20 á 40 cm) zal er toe leiden dat de Nederlandse

kust regelmatig moet worden getoetst of deze nog voldoet aan

de nieuwe normen. De kust van Voorne behoorde tot één van de

zwakke schakels en is daarom de laatste jaren flink versterkt. Het

CDA zal er op toezien dat deze kust ook de komende jaren op

sterkte blijft.

Door de toename van de intensiteit van de regenbuien heeft

Voorne-Putten ook regelmatig wateroverlast gekend. Het KNMI

schetst een scenario dat de hoeveelheid water in een regenbui

alleen nog maar toe zal nemen. De neerslag zal in 2050 met  on-

geveer 5%  zijn toegenomen. Het CDA vraagt dan ook aandacht

voor een adequaat watersysteem met de nodige capaciteit van

de gemalen en een doelmatige natuurlijke inrichting van het (kre-

ken)landschap zodat het water op een zo natuurlijk wijze wordt

opgevangen en afgevoerd. De heroriëntatie op de inrichting van

de Delta leidt er op dit moment toe dat het kierbesluit alsnog tot

uitvoering wordt gebracht. Het CDA  is van mening dat bij de uit-

voering van het kierbesluit de nodige aandacht moet worden be-

steed aan de zoetwatervoorziening van het eiland. Het CDA zal

er op toezien dat de maatregelen ter compensatie adequaat zul-

len worden uitgevoerd en het zoute water in het Haringvliet  niet

verder komt dan het Spui.   

Genoeg redenen dus om op 18 maart voor het waterschap te

gaan stemmen. Stem  dan ook tweemaal CDA. Het CDA, ook

uw partij voor achter de dijken.

Leo van Gelder


